



24th April 2024

Dear Parents/Guardians,

Chinese Course for the Non-Chinese Speaking Students

In order to provide suitable learning mode and support for Non-Chinese Speaking students to enhance the effectiveness of Chinese Language learning, the school will provide additional Chinese Language Enrichment Course to cater for their learning needs. As one of the criteria for admission to tertiary institutions is to obtain a pass in Chinese Language (Core Subject), this may create a barrier for the students. In view of this, the school will arrange them to take the International General Certificate of Secondary Education (IGCSE) after the analysis of school exam result. Since the level and requirements of curriculum of Chinese Language in IGCSE is relatively lower than that of HKDSE, using the result of Chinese Language in IGCSE rather than in HKDSE may increase the chance of students entering the tertiary institutions. Details of the course are provided as follow:

1. Date	25 th April to 30 th June 2024
2. Time	S.1 Chinese Language Lesson Timeslot
3. Format	Face to Face and Zoom
4. Link	The link will be delivered to the students through instant messaging app individually
5. Fee	Free (Fully subsidised by EDB)

For enquiries, please feel free to contact Ms. WONG Wing Man at 2320 4557. Thank you for your kind attention.

Yours sincerely,
LAW Yue On
Principal

【Reply Slip】 23250b

《Chinese Course for the Non-Chinese Speaking Students》

Please reply online on or before 25th April 2024

Dear Principal,

I am notified of the details of the Chinese Course for the Non-Chinese Speaking Students, and will supervise my child to attend the course on time.

Signature of Parent/Guardian : _____

Name of Student : _____

Class : _____ Student No., : _____



敬啟者：

非華語學生中國語文課程

為了提供適切的多元密集教學模式，以提升非華語學生學習中文的效能，本校擬為非華語學生安排中國語文課程，以照顧非華語學生學習中文作為第二語言。由於學生須通過香港中學文憑考試升學，而中國語文科為考試核心科目，故對非華語學生升學而言造成障礙。經本校中國語文科老師通過課程調適及校內考試成績數據分析後，建議學生參加「國際普通中學教育文憑考試」(IGCSE)，以此考試之中國語文成績代替香港中學文憑考試之中國語文成績，以符合香港升讀大專院校之必要條件。非華語學生中國語文課程詳情如下：

1. 日期	2024年4月25日至6月30日
2. 時間	中一級中文科上課時間
3. 形式	面授及網上視像 (Zoom)
4. 連結	通過通訊應用程式發放，中文科老師將個別聯絡學生
5. 費用	全免 (由教育局全數資助)

如有查詢，請致電本校 2320 4557 與黃穎雯老師聯絡。

此致
貴家長

校長



謹啟

2024年4月24日



【回條】23250a 《非華語學生中國語文課程》

請於4月25日或之前於網上回覆

敬覆者：

來函備悉，本人已知悉「非華語學生中國語文課程」事宜，並會督促敝子弟準時出席課堂，以免延誤學習。

此覆
基協中學羅校長

家長簽署：_____

學生姓名：_____

學生手提電話：_____

班別：_____ 學號：_____

2024年4月__日